

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Johann Georg Pritius.

Francke, August Hermann

Augsburg, 29.01.1718

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-8310

Augsburg 29/E 61.

Vir summe Reuerende,

Frater in Domino dilectissime, 14 A 171

Utique Tuas mihi longe iucundissimas literas, alteras
 Ulmae per Norimbergam, alteras Augusta Vindelicorum
 recte accepi. Amorem erga me Tuam proflus singula-
 rem exofculos, quo me et voto Tuo citiq. Francofurto
 abisse doles, et eo subindignabundus revocas. Verum
 et tunc desiderium Italiam ante Iubilaeum redeundi
 effecit, ut iusto diutius apud vos permansisse. mihi vi-
 deretur, ita nunc ipsa mihi necessitas imperat, ut
 recta et proxima, ~~via~~ qua fieri potest, via ad statio-
 nem meam redeam. Alioquin nil mihi futurum esset
 iucundius, quam ut Tuis reliquorumque virorum
 optimorum, quos Francofurtum habet, complexibus rede-
 rer. De Theologis Tubingenfibus nolim iudicium ferre.
 Satis est mihi est, eos suam erga me benevolentiam,
 haud fucosam mihi comprobasse, et in posterum e
 commercio reciproco aliquam Ecclesiae spondere sti-
 litatem aspin. Quam aut qualem a Theologis
 illis et Altdorffinis approbationem Tabellarum

Spenerianarum a Te versarum optes, quam
haud copiam, clarius quæso mihi, exponas. Cum
Zeltnero V. S. ea agam quæ iungisti. Ginzmacleri
et Frickiorum: veritatis ac pietatis studium
serium non possum quin collaudem. Otii
defectus longiorem me esse haud finit. Vale
et quod facis ama

Tuum

Aug. Vindel.

D. 29 Jan:

1718.

Frankium.